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چرا تایید صلاحیت های  
 کاندیداهای هندبال 

اعلام  نمی شود؟
ایسنا: در حالی که تنها ۲۱ روز تا زمان 
برگزاری انتخابات فدراسیون هندبال باقی 
مانده اما هنوز اسامی کاندیداهای تایید 
صلاحیت شده اعلام نشده است. در حالی 
که وزارت ورزش اعلام  کرده است که 
انتخابات فدراسیون هندبال ۱۰ اسفند 
برگزار خواهد شد اما تا امروز که تنها ۲۱ روز 
دیگر تا زمان انتخابات زمان باقی است اسامی 
تایید صلاحیت های نامزدهای انتخاباتی 
اعلام نشده است. البته گویا فدراسیون 
دعوتنامه انتخاباتی را به اعضای مجمع 
بدون اسامی کاندیداها ارسال کرده است. 
در پایان زمان مقرر ثبت نام از کاندیداهای 
این فدراسیون )۲ آذر( ۶ نفر ثبت نام کردند. 
علیرضا پاکدل، علیرضا موسویان، علی 
ربیعی، فرید علیمرادی، زارع و نیک پناه 
اسامی کاندیداهای ثبت نام شده است و باید 
دید کدامیک از سوی وزارت ورزش تایید 
صلاحیت خواهند شد. مهلت ریاست ۴ ساله 
علیرضا پاکدل در فدراسیون هندبال ۲۰ 
اسفند به پایان می رسد و مجمع انتخاباتی 

۱۰ اسفند ۱۴۰۱ برگزار خواهد شد. 

خارجازمستطیلسبز

 از قورت دادن توپ تا  ناکامی  مقابل ایرلند 

خداحافظی با »چیرو«

سالپنجم
شماره1490

آرمان ملی: میروسلاو چیرو بلاژویچ، بازیکن 
و مربی اسطوره ای فوتبال کرواسی و سرمربی 
سابق تیم ملی فوتبال کشورمان روز گذشته 

درگذشت. 
  بیماری 

مرداد ماه سالجاری میروسلاو بلاژویچ درباره 
آخرین شرایط جسمانی خود در فیس بوک خود 
نوشت که با مشکلات سلامتی متعددی دست 
و پنجه نرم می کند. او نوشت: من به زودی این 
دنیا را ترک می کنم. من دو سرطان داشتم و حالا 
اینجا سومی در من پدیدار شده است. من با این 
فکر همیشه دست و پنجه نرم می کنم که عمر من 
گذشته و کم کم باید از این دنیا بروم. دوستان من 
و بازیکنان نسل من همگی مدت ها پیش به خاک 
سپرده شده اند. من تنها کسی هستم که زنده 
ماندم. او در ادامه درباره شرایط سخت دوران 
زندگی خود گفت: در کودکی آنقدر فقیر بودم که 
همیشه لباس هایم را وصله می زدم و می پوشیدم و 
بعدها در جوانی وقتی ازدواج کردم، من و همسرم 
نمی دانستیم می توانیم ناهار تهیه کنیم و بخوریم 
یا خیر. مادرم در سخت ترین شرایط من از دنیا 
رفت و نتوانست ببیند که بالاخره توانستم یک 
زندگی برای خودم داشته باشم. او به من وصیت 
کرد که از خواهرانم مراقبت کنم.   چند سال پیش 
میروسلاوبلاژویچ سرمربی سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان به علت ابتلا به سرطان پروستات، در 
یکی از بیمارستان های اتریش تحت عمل جراحی 
قرار گرفت ولی بار دیگر او مبتلا به سرطان شد. 

  سوابق 
سایت rtvslo کرواسی خبر داد میروسلاو 
بلاژویچ سرمربی سابق تیم ملی کشورمان در سن 
88 سالگی درگذشت. این رسانه نوشت: میروسلاو 
چیرو بلاژویچ، بازیکن و مربی اسطوره ای فوتبال 
کرواسی که کرواسی را در جام جهانی ۱998 به 
مقام سوم رساند، درگذشت. چیرو در ۱۰ فوریه 
۱935 در تراونیک، بوسنی و هرزگوین به دنیا 
آمد. او برای چندین باشگاه از جمله دینامو زاگرب 
بازی کرد، اما به سرعت به دوران بازی خود پایان 
داد و به مربی بسیار موفقی تبدیل شد. بلاژویچ 

بزرگ ترین موفقیت خود را روی نیمکت کرواسی 
تجربه کرد که بین سال های ۱99۴ تا ۲۰۰۰ 
هدایت آن را برعهده داشت. بهترین نتیجه این 
مربی در جام جهانی فرانسه در سال ۱998 بود که 
کرواسی مقام سوم را کسب کرد. این مربی کروات 
در مسابقات مقدماتی جام جهانی ۲۰۰۲ سرمربی 
تیم ملی کشورمان بود که با قبول شکست مقابل 
ایرلند در پلی آف رقابت های جهانی، نتوانست 

تیم ملی را به جام جهانی برساند. 
  صحبت همکار

بیژن ذوالقارنسب در گفت وگو با ایسنا، درباره 
درگذشت این مربی محبوب که سابقه سومی 
با کرواسی در جام جهانی 98 فرانسه را هم در 
کارنامه دارد گفت: من شناختی نسبی نسبت 
به ایشان دارم. چیرو فقط یک مربی نبود؛ او یک 
مدیر بسیار باتجربه بود که به لحاظ علمی، اخلاقی 
و روانشناختی در فوتبال ما تحول آفرینی کرد. به 
نظر من روش کار بلاژویچ متفاوت از همه مربیان 
فوتبال ایران بود.  او خاطرنشان کرد: حضور او 
در ایران و فعالیتش در تیم ملی به لحاظ زمانی 
یک نوآوری محسوب می شود. تغییراتی که او 
در فوتبال ایران به وجود آورد، بسیار تاثیرگذار 
بود و توانست فوتبال ایران را هم متحول کند. او 

مربیانی را به ایران آورد که بعدها صاحب سبک 
شدند. برانکو جزو کادرفنی او بود و الان تبدیل 
به یکی از مربیان موفق آسیا شده است. ما دوره 
موفق فوتبالمان در شروع قرن بیست و یکم را 
مرهون تلاش و دانش او هستیم. ذوالفقارنسب 
به اختلاف سنی بالای چیرو اشاره کرد و گفت: 
او اختلاف سنی زیادی با بازیکنان داشت اما 
می دانست با هر بازیکن چطور رفتار کند. تحولی 
که بلاژویچ در شخصیت بازیکنان ایجاد کرد، 
زمینه ساز موفقیت آن ها در سال های بعد شد. 
او درباره علل محبوبیت این مربی در فوتبال 
ایران با وجود اینکه تیمش موفق به صعود به 
جام جهانی ۲۰۰۲ نشد، خاطرنشان کرد: رفتار 
بلاژویچ مبتنی برشناخت از مخاطبش بود. او یک 
روانشناس ماهر بود و با هر بازیکنی به اقتضای 
شرایط سنی و رفتاری او برخورد می کرد. او 
برخلاف مربیانی که می گویند با همه به یک روش 
برخورد می کنند، با هر بازیکنی رفتار متفاوت 
خود را داشت. بلاژویچ رفتاری را داشت که 
بازیکنان به او اعتقاد راسخ پیدا کرده بودند. این 
کارشناش فوتبال و مربی پیشین تیم ملی یادآور 
شد: مربیان خارجی مختلفی با کلاس، رفتار و 
شخصیت مختص به خود به ایران آمدند. با وجود 

اینکه بلاژویچ از نظر سنی با بازیکنان تیم ملی 
اختلاف زیادی داشت، به خوبی روی آن ها اثر 
گذاشت و حتی مربیان باشگاهی هم با او رابطه 
خوبی داشتند. اگر از شاگردان بلاژویچ سوال 
کنید، همه می گویند که مجذوب رفتار او شده اند.  

  خاطره 
در روز ۲۴ خرداد ماه سال ۱377 تیم ملی 
فوتبال کشورمان در مسابقات جام جهانی ۱998 
فرانسه اولین بازی خود را با شکست برابر تیم ملی 
فوتبال یوگسلاوی تجربه کرد. میاتویچ قبل 
از بازی اعلام کرده بود که تیم یوگسلاوی هر 
نتیجه ای بگیرد خودش به تنهایی 5 گل به ایران 
می زند. میروسلاو بلاژویچ سرمربی کرواسی که 
قبل از جام جهانی تیمش با تیم ملی ایران بازی 
کرده بود گفته بود اگر یوگسلاوی در جام جهانی 
تیم ایران را ببرد یک توپ فوتبال قورت خواهد 
داد! درست است که بین صرب ها و کروات ها 
درگیری های لفظی بسیار وجود دارد اما حرف 
بلاژویچ بر قدرت فوتبال ایران صحه می گذاشت. 
ایران برابر یوگسلاوی ۰ -۱ باخت اما عملکردی 
فوق العاده داشت، ایران عالی بازی کرد و بلاژویچ 
اما توپ فوتبال قورت نداد، یوگسلاوها به زحمت 
۰ -۱ برنده شده و بعدها مجبور شدند از مردان 

فوتبال ایران عذرخواهی کنند.
  نظر دایی 

علی دایی، اسطوره فوتبال ایران در این 
خصوص به خبرآنلاین گفت: »یکی از بزرگ ترین 
مربیان و کار درست ترین مربیانی بود که با او کار 
کردم. از بهترین انسان هایی بود که در زندگی ام 
دیدم و چیزهای زیادی از او یاد گرفتم.« سرمربی 
سابق تیم ملی در این خصوص ادامه داد: »تا آن 
زمان یکی از بهترین مربیانی بود که به ایران آمده 
بود. با هیجان خاص خودش، سبک کاری اش 
این بود و خیلی بازیکنان را تهییج می کرد. کنار 
زمین با بازیکنان شوخی می کرد. یک مربی با 
دانش، انسانی شریف که نمی شود نقشش را در 
فوتبال ایران کتمان کرد.« دایی در مورد نرفتن 
تیم ملی به جام جهانی به عنوان یکی از حوادث 
تلخ در زمان حضور بلاژ گفت: »بلاژ خیلی از 
عوامل را بررسی می کرد. یکی از اتفاقات بد این 
بود که به خاطر یک جابه جایی در بحرین ماندیم. 
در آن فضا جوی ایجاد شد که باعث شد پروژه 
بلاژویچ به سرانجام نرسد و تیمی که شایستگی 
صعود به جام جهانی را داشت نتواند راهی آن 

تورنمنت شود.«

کوتاه
تسنیم: یک رسانه  عراقی مدعی شد که تیم ملی فوتبال 
این کشور به مصاف ملی پوشان کشورمان خواهد رفت. به 
گزارش خبرگزاری »شفق نیوز« عراق، نشست مدیران 
فدراسیون فوتبال عراق روز سه شنبه  با حضور رئیس، نواب 
رئیس و اعضای هیئت رئیسه این فدراسیون برگزار شد. در این 
جلسه با برگزاری دیدار دوستانه تیم ملی عراق مقابل تیم های 
ملی ایران و تایلند، در ماه مارس )اسفند ۱۴۰۱ یا فروردین 
۱۴۰۲( موافقت شد. فدراسیون فوتبال ایران تمایل داشت 
دیدار با تیم ملی این کشور در تهران برگزار شود، اما طرف 
عراقی تلاش می کند دو تیم در بغداد مقابل هم صف آرایی 
کنند. به گزارش تسنیم، این در حالی است که پس از جام 
جهانی ۲۰۲۲ قطر هنوز تصمیمی برای سمت سرمربیگری 
تیم ملی فوتبال کشورمان گرفته نشده است. فیفادی ماه 
مارس از ۲9 اسفند آغاز می شود و احتمالاً دیدار ملی پوشان 
ایران با عراق در همین فیفادی برگزار شود. دیداری که 
مشخص نیست چه کسی به عنوان سرمربی روی نیمکت تیم 
کشورمان می نشیند. عراق همچنین قرار است در بغداد به 

مصاف تایلند برود.

بیــنالمــلل
سرمربی تیم فوتبال یوونتوس از اینکه شاگردانش در 3۰ 
دقیقه پایانی بازی با سالرنیتانا از فشار خود کاستند، ناراضی 
است.  ماسیمیلیانو آلگری که تیم تحت هدایتش درهفته 
بیست و یکم سری A ایتالیا موفق شد در  خانه سالرنیتانا 
به برتری 3 بر صفر برسد و به رده دهم جدول رده بندی  
این رقابت ها صعود کند، پس از این دیدار در گفت وگو با 
شبکه تلویزیونی »DAZN« گفت: من به واقعیت ماجرا نگاه 
می کنم، ما این فصل ۴۱ امتیاز کسب کرده ایم اما حالا تنها 
۲۶ امتیاز داریم )از یوونتوس اخیرا ۱5 امتیاز به خاطر تخلف 
مالی کسر شد(، بنابراین برای رسیدن به امتیاز ۴۰ و ایمن 
ماندن به کسب ۱۴ امتیاز دیگر نیاز داریم. خواهیم دید که 
در پایان فصل در چه جایگاهی به کارمان پایان خواهیم داد. 
حالا فکر می کنم هم امتیاز مونتزا هستیم و هدف فعلی ما این 
است که در نیمه بالای جدول باشیم. سرمربی یونتوس که به 
هنگام پنالتی ولاهوویچ به زمین پشت کرد و ترجیح داد ضربه 
او را نبیند، صحبت های خود را این طور ادامه داد: بازیکنان 
ما واکنش خوبی به شکست مقابل مونتزا نشان دادند. ما ۶۰ 
دقیقه خوب در این بازی داشتیم، اما بعد از اینکه 3 بر صفر در 
نتیجه پیش افتادیم کمی از آن شدت خود کاستیم و اجازه 
دادیم که آنها شوت های زیادی به سمت دروازه ما بزنند. ما 
به اندازه کافی حرکت نداشتیم و بازیکنان می دانند که باید 
بهتر از این کار کنیم.این قدمی است که باید برداریم. آلگری 
تصریح کرد: تیم برای یک ساعت خوب کار کرد، تهاجمی  
بود و حریف را تحت فشار قرار داد اما زمانی که شروع به کنترل 

بازی در نیمه خود کردیم، فشار روی شزنی 
افتاد و او مجبور شد واکنش های زیادی انجام 
دهد. در واقع سالرنیتانا را به بازی بازگرداندیم 
که این اصلًا قابل قبول نیست. این موضوع را 
بارها در این فصل دیده ایم، برای مثال در 

اوایل فصل در بازی مقابل تیم های 
مونتزا و سالرنیتانا رویکرد درستی 
حال  در  یوونتوس  نداشتیم. 

حاضر با ۲۶ امتیاز در رده دهم 
 A جدول رده بندی سری 
است و با میلان ششم جدولی 
)آخرین جایگاه برای کسب 

سهمیه اروپایی( 8 امتیاز اختلاف 
دارد. بانوی پیر در بازی بعدی خود 
در این رقابت ها پذیرای فیورنتینا 
خواهد بود، دیداری که یکشنبه 
شب در ورزشگاه آلیانتس برگزار 

می شود.

دیدگـــــاه
گام رو به جلوی استقلال 

علیلطیفی
کارشناس فوتبال 

تیم فوتبال استقلال مقابل نفت مسجدسلیمان در هفته 
نوزدهم لیگ برتر فوتبال به برتری رسید. هواداران بازی 
جذابی را مشاهده کردند، شاید نفت در انتهای جدول حضور 
دارد، اما مقابل استقلال به هیچ عنوان تیم دست پا بسته ای 
نبود؛ هر چند در نیمه نخست چندان خوب نبودند، اما در 
دقایق ابتدایی نیمه دوم موقعیت هایی را روی دروازه استقلال 
خلق کردند.  به نظرم کم تجربگی نفتی ها و همچنین تجربه 
بیشتر استقلال کمک کرد تا شاگردان عنایتی به گل های 
بیشتری نرسند. فکر می کنم فارغ از نتیجه بازی، استقلال 
در نیمه دوم فشار مضاعفی به دروازه حریف وارد کرد و عامل 
این شد تا هوشمندانه تر بازی کنند. همچنین در این دیدار 
نباید از بازی عالی آرش رضاوند به سادگی عبور کرد زیرا 
پس از بازگشت از مصدومیت توانسته شکل تیمی استقلال 
را متحول کند. در مسابقاتی که رضاوند در ترکیب استقلال 
حضور نداشت فارغ از باخت و هر نتیجه دیگری بی نظمی 
زیادی در خط هافبک آبی پوشان شاهد بودیم، اما اکنون با 
بازگشتش، در بهترین فرم و اوج پختگی خود قرار دارد. در 
کل استقلال نسبت به بازی های گذشته اش هوشمندانه تر 
بازی می کند و خوشبختانه بین خطوط 3 گانه هم ارتباط 
مستقیمی وجود دارد و از همه مهمتر اینکه در زمینه خلق 
موقعیت هم شرایط بهتری دارند. متأسفانه استقلال در این 
فصل خیلی راحت به حریفان موقعیت می دهد و به طور حتم 
تیم هایی که نام بزرگ تر و بازیکنان  خلاق تری در ترکیب 
خود دارند می توانند برای استقلال مشکل ساز شود و بهتر از 
بازیکنان  نفت مسجدسلیمان از موقعیت هایی که نصیب شان 
می شود، استفاده کنند. استقلال در نیم فصل دوم یک گام 
رو به جلو برداشته و آن هم این است که بازیکنان این تیم 
گلزن تر شده اند. خداراشکر ضعف نخست با درایت کادرفنی 
برطرف شده، اما هنوز در موضوع دادن موقعیت به حریفان 
با مشکل مواجه هستند که باید تا دیر نشده این معضل هم 

زودتر حل شود.

رضاوند: 

درگیری با قائدی؟ فقط گفتم شهباززاده پنالتی بزند
آرش رضاوند هافبک تیم فوتبال استقلال تأکید کرد، سبک 
بازی او با بازیکنانی مثل مجتبی جباری و سرور جپاروف متفاوت 
است و آنها بازیکنان پشت مهاجم بودند. تیم فوتبال استقلال در 
حالی روز سه شنبه با نتیجه 3 بر یک مقابل نفت مسجدسلیمان 
در هفته نوزدهم لیگ برتر به برتری دست یافت که آرش رضاوند 
یک گل زد و یک پاس گل داد. با هافبک استقلال درباره این 
بازی، شرایط خودش و... گفت وگو کردیم که در زیر می خوانید: 

  استقلال با کسب سومین پیروزی متوالی، شرایط 
بهتری پیدا کرد. 

سعی می کنیم بازی به بازی جلو برویم. بازگشت مصدومان 
شرایط تیم را بهتر کرده است و امیدوارم این روند را ادامه دهیم و 
بتوانیم در پایان فصل به هدفی که می خواهیم، دست پیدا کنیم. 
  چه چیزی تغییر کرده است که توانستید از بحران 

خارج شوید؟
به نظرم یکی از دلایلش بازگشت مصدومان بود. از درون دروازه 
بگیرید تا خطوط دفاعی، هافبک و حمله بازیکنان زیادی مصدوم 
شدند. در هفته هایی که نتیجه نگرفتیم انصافاً دست مربی خالی 
بود. نزدیک به ۱۰ یا ۱۱ بازیکن از جمله خودم مصدوم بودیم و 

اینها باعث شد از شرایط ایده آل دور شویم. 
  از زمانی که بحث به خدمت گرفتن یک بازیساز برای 
استقلال مطرح شد، تو و سعید مهری عملکرد متفاوتی 
از خود نشان دادید. آیا انتقادها باعث شد که توانایی های 
فنی تان بهتر شود یا همان بازیکن سابق هستید و چیزی 

تغییر نکرده است؟
در نیم فصل اول جزو بهترین تیم ها در خلق موقعیت بودیم، 
ولی همان مقطع هم این بحث ها مطرح می شد. در سال های 
گذشته بازیکنانی مثل علی کریمی در استقلال بازی می کردند 
و این بحث  بود که تیم نیاز به هافبک بازیساز دارد. امسال شرایط 
تیم خوب بود و قصد دارند جوی راه بیندازند و بازیکنان را تحت 
تأثیر قرار دهند. نبود هافبک بازیساز از گذشته برای استقلال 

بوده و برای این سه هفته نبوده است. قبل تر نیز فرشید اسماعیلی 
و امید ابراهیمی در استقلال بازی می کردند، اما باز هم صحبت از 
کمبود هافبک بازیساز بود. تنها در مقطعی که سرور جپاروف در 
استقلال حضور داشت، شرایط فرق می کرد. در مجموع ریکاردو 
ساپینتو باید نظر بدهد که چه بازیکنی می خواهد. در بازی با 
ملوان انزلی چهار پاس خوب دادم که توپ ها گل نشدند. آیا مقصر 
من هستم؟ برای بازیکنان دیگر نیز شرایط به همین صورت است. 
در سه چهار هفته ای که نتیجه نمی گرفتیم مصدوم بودم و بازی 
نمی کردم و می دیدم این بحث ها همچنان وجود دارد. اگر هافبک 
بازیساز بیاید، استقبال می کنیم و قطعاً دوست داریم شرایط تیم 

بهتر شود، ولی این سرمربی است که نظر می دهد. 
 در بازی با نفت یک گل زدی و یک پاس گل دادی. 

در مقطعی که مصدوم شدم پزشکان زحمت زیادی کشیدند 
و شاهد هستند که چه شرایطی داشتم. آنقدر مصدوم داشتیم 
که من باید بازی می کردم. برای من اتفاق خاصی نیفتاده است و 
همان بازیکن گذشته هستم. ما در نیم فصل اول در خلق موقعیت 
آمار خوبی داشتیم. الان هم با بازگشت مصدومان وضعیت بهتری 
پیدا کرده ایم. وقتی مصدومان برگشتند، دست مربی بازتر شد. 
همین الان سید حسین حسینی و مهدی مهدی پور مصدوم 

هستند و اگر بازگردند شرایط تیم بهتر از این هم می شود. 
  قبول داری امسال بیشتر دیده می شوی؟

در استقلال گل بزنید، بیشتر دیده می شوید. در هر بازی تلاش 
می کنم تیمم برنده شود، حالا ممکن است گل بزنم یا پاس گل 
بدهم یا اینکه با دوندگی و درگیری های بازی این اتفاق بیفتد. 

  سال گذشته در این مقطع انتقادهای زیادی از تو 
صورت می گرفت و مجبور شدی به فولاد خوزستان 
بروی. تصور می کردی امسال همه چیز برای تو تغییر 

کند؟
در شرایطی از استقلال رفتم که تیم بدون باخت بود. یک 
زمانی انتقاد می شود که تیم شکست بخورد و نتیجه نگیرد. من 

زمان صدرنشینی استقلال جدا شدم. احساس کردم شرایط 
مناسب نیست و با رفتنم می توانم به استقلال کمک کنم. نوع 
بازی کردن و سیستم تیم برای هر بازیکنی ممکن است جا 

نیفتد. امسال اما، شرایط متفاوت است. 
  شاید هواداران استقلال هر بازیکن میانی را با 
مجتبی جباری و سرور جپاروف مقایسه می کنند. اینها 

روی شما تأثیر منفی می گذارد؟
جباری و جپاروف بازیکنان تاپ و بزرگی بودند. مقایسه 
کردن کار اشتباهی است و فشارها را چند برابر می کند. نوع 
بازی من با جباری و جپاروف فرق می کند. آنها به اصطلاح 
بازیکنان شماره ۱۰ بودند که پشت فوروارد بازی می کردند، 
ولی من بازیکن شماره هشت هستم که بین هافبک دفاعی 
و هافبک هجومی هستم. یعنی هم باید در دفاع کمک کنم و 

هم در حمله. 
  روی ماتا دستیار ساپینتو پس از بازی با نفت در 
نشست خبری گفت که هواداران با تو و سعید مهری 

منصف نبودند... 
اگر نیم فصل دوم سال گذشته از استقلال رفتم بی احترامی 
از سوی هواداران ندیدم. هر جا من را می دیدند با احترام 
برخورد می کردند. یکسری بحث ها مربوط به فضای مجازی 
بود. خواسته هواداران مهم است، البته به شرطی که 
اتفاقات فضای مجازی جدا از این مسائل باشد. سال گذشته 
می خواستم با رفتنم به استقلال کمک کنم و امسال هم به 
خواست هواداران برگشتم. منظور ماتا دوران ابتدای فصل 

است. 
  ماجرای درگیری تو با مهدی قائدی در بازی روز 

سه شنبه چه بود؟
درگیری نبود که این همه بزرگ کردند. شرایط تیم خوب 
است و هر دقیقه دنبال حاشیه برای استقلال هستند. زمان 
پنالتی به مهدی قایدی گفتم پنالتی را به سجاد شهباززاده 
بدهد. یکی دو نفر این موضوع را گفتیم، اما سجاد گفت بهتر 
است مهدی بزند و هت تریک کند. چیز خاصی نبود که اتفاقی 
داشته باشد. متأسفانه وقتی می بریم هزار حرف و حدیث ایجاد 
می شود. وقتی گفتم شهباززاده پنالتی بزند خود مهدی گفت 

سجاد نمی خواهد بزند. 

علی چینی مدافع سال های دور استقلال 
در خصوص وضعیت شاگردان ساپینتو و 
حاشیه های باشگاه استقلال صحبت کرد. 

  در مورد برتری ۳ بر یک استقلال 
مقابل نفت مسجدسلیمان چه نظری 

دارید؟
 ریکاردو ساپینتو تازه لیگ ایران را 
شناخته و می داند با رقبای خود چگونه بازی 
کند. متأسفانه مصدومیت بازیکنان کلیدی 
باعث شکست برابر تراکتور و سپاهان شد و 
باعث شد تا استقلال صدرنشین نباشد. نفت 
مسجدسلیمان با رضا عنایتی متحول شده 
بود ولی پیروزی به نام استقلال ثبت شد. کم 
کم ساپینتو تیمش را به صدر جدول نزدیک 
می کند. باخت در طول فصل پیش می آید 
اما تداوم در پیروزی باعث می شود تا ناکامی 
موقتی به چشم نیاید. اگر اتحادی که در 
باشگاه میان فتح ا... زاده، ساپینتو و بازیکنان 
شکل گرفته استحکام بیشتری داشته باشد 
تکرار قهرمانی فصل گذشته دور از دسترس 
نیست چون بهترین بازیکنان را در فهرست 

استقلال می بینیم. 
  مهدی قائدی تا چه اندازه توانسته 

به روزهای اوج خود نزدیک شود؟
 استعداد قائدی ناب است و او را می توانیم 
در سطح بازیکنان مطرح دنیا بدانیم اگر او 
با این استعداد نایاب قدر خودش را بداند و 
وارد حاشیه نشود. او در امارات خراب شد و 
چون برخی محدودیت هایی که در ایران 
وجود دارد در امارات وجود نداشت این 
بازیکن ناخواسته دچار افت شد. در بازگشت 
به ایران نیاز به زمان دارد تا بتواند خود را 
جمع و جور کند و در حالی که هفته های 
ابتدایی نیم فصل دو را پشت سر می گذرانیم 
بار دیگر به روزهای خوب خود نزدیک شده 
و اگر بجنبد و از حاشیه فاصله بگیرد بدون 
تردید می تواند همان بازیکن آماده گذشته 
و چه بسا بهتر از قبل هم بشود. قائدی این 
توانایی را دارد که بهترین بازیکن آسیا 
شود به شرطی که در چارچوب مشخصی 
تمرینات خود را دنبال کند و در مسابقات 
هم تمرکز کافی داشته باشد. حاشیه برای 

قائدی و استقلال سم است. 
  حسین قربان زاده رئیس سازمان 
خصوصی سازی خبر از رشد ۹ برابری 

بازیکنان استقلال داده! 
ندارم  جزئیات  از  اطلاعات  چون 
کل  در  ولی  بگویم  چیزی  نمی توانم 
هیات مدیره باشگاه استقلال باید پاسخگو 
باشد که چرا باید 9 برابر مبلغ قراردادها 
افزایش یابد؟ تیم قهرمان افزایش قرارداد 
دارد ولی آخر چند برابر افزایش یابد؟ تا 
یک اندازه معقول باید افزایش یابد.  خیلی 
معذرت می خواهم ولی آقای پرویز مظلومی 
هم عضو هیات مدیره بوده است. آقای 
محمد مومنی هم همین طور. این آقایان 
چه حرکتی برای استقلال انجام داده اند؟ 
آنها اعضای استقلالی هیات مدیره باشگاه 
هستند که برای تیم بازی کرده اند و 
مربیگری هم انجام داده اند. این دوستان 
از دست من ناراحت نشوند ولی به عنوان 
اعضای فوتبالی هیات مدیره استقلال چه 
کار مهم و حرکت مثبتی انجام دادند. از 
دیگر اعضا که انتظاری نداریم. از زمانی 
که علی فتح ا... زاده آمده در مورد بدهی ها 
صحبت می کند در حالی که پیش از این 
گفته می شد بدهی ها پرداخت شده است. 
از سه قسط باشگاه به بانک شهر گفته 
می شود که مصطفی آجورلو نپرداخته 
است. نمی فهمیم کی دروغ و کی راست 
می گوید. هر کسی دروغ و هر کسی راست 
می گوید دمشان گرم. بالاخره دروغ گفتن 

هنر می خواهد که کمتر کسی دارد. 
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      ارمغانی: 
دعوت شدگان به تیم ملی بسکتبال لزوما بهترین ها نیستند

سرمربی تیم ملی بسکتبال با اشاره به فهرست جدید این تیم، در مورد ترکیب ۱۶ نفره، ملاک 
انتخاب آنها و به ویژه دعوت از بازیکنی که پیش از این خداحافظی کرده بود، توضیح داد. سعید ارمغانی 
که روز سه شنبه فهرست ۱۶ نفره مورد نظرش برای حضور در دور جدید تمرینات تیم ملی بسکتبال 
و آماده سازی شرکت در پنجره پایانی انتخابی جام جهانی را اعلام کرد، در گفتگو با مهر گفت: پیش 
از این هم اعلام کرده بودیم که اردوی تیم ملی از ۲۱ بهمن ماه آغاز می شود. به همین دلیل با در نظر 
گرفتن اینکه بازیکنان پنجشنبه )۲۰ بهمن ماه( در لیگ بازی دارند، اسامی اردونشینان را پیش از 
دیدار این هفته اعلام کردیم تا دعوت شدگان بتوانند با اطلاع از وضعیت شان، کارهای لازم را برای 
سفر به تهران و حضور در محل اردو انجام دهند. ارمغانی با بیان اینکه در مجموع تلاش این بود که بر 
اساس نیازی تیم ملی از بهترین ها در اردو و در نهایت ترکیب اصلی بهره مند بشویم به یک نکته اشاره 
کرد و گفت: بازیکنانی که به اردوی تیم ملی بسکتبال لزوما و صرفا بهترین های بسکتبال نیستند و 
نفراتی هم که دعوت نشده اند، از نظر منِ سرمربی ناتوان و ناشایست برای حضور در تیم ملی نیستند. 
مسأله این است که در این مقطع با در نظر گرفتن مجموع شرایط و نیازهای تیم ملی، انتخاب مان 
این بازیکنان بوده است. وی تاکید کرد: ۱۶ بازیکن دعوت شده به تیم ملی بسکتبال انتخاب من و 
همکاران برای صرفا اردوی پیش رو و حضور در انتخابی جام جهانی هستند. ما فعلا روی این رقابت 
ها و و پنجره ششم و پایانی آن تمرکز داریم . در مورد اردوهای آینده و مسابقات دیگر به وقتش برای 
تعیین اردونشینان و ترکیب اصلی تصمیم می گیریم. بنابراین اینکه امروز بازیکنی وارد اردو شده 
است به منزله ادامه دار بودن قطعی موقعیتش نیست و اینکه بازیکنی در اردو نیست هم به منزله دور 
بودن همیشگی اش نخواهد بود.نیاز تیم ملی و شرایط بازیکنان دو فاکتور عمده است که در هر مرحله 

بر اساس آن برای معرفی اردونشینان تصمیم می گیریم. »پیش از این مهدی کامرانی هم با وجود 
خداحافظی به تیم ملی دعوت شد اما مجدد کنار گذاشته شد«، ارمغانی در واکنش به این موضوع 
گفت: من مجدد تاکید می کنم که بازیکنان دعوت شده به اردوی تیم ملی صرفا پنجره پایانی انتخابی 
جام جهانی هستند. با آرن داودی هم صرفا برای این پنجره صحبت شده است. او هم به خاطر عرق 
ملی که دارد این خواسته من را پذیرفت. هم آرن داودی و هم مهدی کامرانی را به خوبی می شناسم. 
اصلا نباید به گونه ای با آنها رفتار شود که به اصطلاح بازیچه دست شوند اما اصولا تصمیمات من در 
مورد انتخاب بازیکنان مرحله به مرحله است و الان هم صرفا برای پنجره پایانی انتخابی جام جهانی 

تصمیم گرفته ام.


